
Zápis Komise dopravy

Číslo jednání: 1/2015
Datum konání: 14.1.2015
Předsedající: zastupoval Bc. Vilém Čáp
Přítomní: Mgr. Jiří Boldyš, Ing. Petr Křemen Ph.D.,

Petr Pučík a Ing. Aleš Šebestík (tajemník)
Nepřítomní:
Omluveni: předseda Ing. Pavel Rittenauer, Jan Kotouč
Hosté: Ing. Miroslav Horyna, Jaroslav Píša
Zapisovatel(ka): Dagmar Jeníková

1. Žádost MŽP o vyjádření k Záměru rozšíření D11 – posouzení vlivu na životní 
prostředí

Komise dopravy bere materiál na vědomí a doporučuje Radě MČ Prahy 20, aby tento záměr 
byl posuzován podle zákona 100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí, v platném 
znění. Zejména z důvodu:

 Záměr neobsahuje chybějící protihlukové opatření v posuzovaném úseku, které 
požadujeme doplnit popř. rozšířit.

 Záměr neobsahuje garanci položení protihlukového povrchu – tichého asfaltu.

Komise dopravy dále doporučuje Radě MČ Prahy 20 jednat o částečném odpoplatnění 
dálničních úseků pro osobní vozidla.

2. Žádost o vyjádření k uzavření ul. Cirkusová
Komise dopravy bere na vědomí požadavek na uzavření ul. Cirkusová. 
Rozhodne v této věci per rollam do 19.1.2015, kdy tajemník zašle členům komise podklady s 
návrhem usnesení a vyčká na názor členů komise do 19.1.2015 do 13:00 h.

Komise dopravy po hlasování per rollam nesouhlasí s uzavřením ul. Cirkusová pevnou 
překážkou vzhledem k negativnímu vyjádření PČR a OŽPD, a také z toho důvodu, že 
navrhovaná objízdná trasa v ulici Bártlova by neumožňovala projetí vozidlům IZS a sběru 
odpadu.

Komise dopravy navrhuje Radě MČ Praha 20

 V souladu s názory občanů Čertous v maximální míře využít zpomalovací prvky 
na rekonstruovaných komunikacích ul. Cirkusova a Na Staré silnici.

 S MHMP projednat možnost instalace kamer na uvedených komunikacích.

Komise dopravy upozorňuje Radu MČ Praha 20, že po rekonstrukci výše uvedených 
komunikací je nutná i častější kontrola dodržování stanoveného zákazu vjezdu (mimo 
dopravní obsluhy) Městskou policií Hl. m. Prahy.



3. Žádost o stanovisko k projektové dokumentaci v rámci rekonstrukce domu č.p.
630 v ul. Libuňská

Komise dopravy bere materiál na vědomí a nemá námitky.

4. Žádost o vyjádření k přístavbě 2.NP ubytovacího zařízení – Penzion Rodos 
v ul. Náchodská č.p. 756

Komise dopravy bere materiál na vědomí a nemá námitky.

5. Žádost o vyjádření k výstavbě polyfunkčního RD v ul. Náchodská č.p. 175

Komise dopravy bere materiál na vědomí a nemá námitky.

6. Žádost o vyjádření k akci „Zahradní domek a parkovací stání u RD K Palečku 
2711/36, Praha 9 – Horní Počernice“

Komise dopravy bere materiál na vědomí a nemá námitky.

7. Žádost o vyjádření k projektové dokumentaci k akci Dům v Ledkovské ulici –
Horní Počernice – Praha

Komise dopravy bere materiál na vědomí a nemá námitky.

8. Žádost o vyjádření k výstavbě RD a napojení na IS pana Ladislava Barteka

Komise dopravy souhlasí s podmínkami, že žadatel 30 dní před zahájením výkopových prací 
podá žádost s DIO na OŽPD o DIR a o připojení sousední nemovitosti ke komunikaci. 
Žadatel musí upravit projektovou dokumentaci k připojení sousední nemovitosti 
ke komunikaci dle ČSN 736110.

9. Žádost o souhlasné stanovisko se stavbou – Praha 20 – Horní Počernice, 
ul. Bořetická, Nové kabely VN,S – 132567 – Změny trasy

Komise dopravy souhlasí s podmínkou, aby při narušení komunikace byl povrch dán 
do původního stavu v celé šíři.

10. Žádost o vyjádření k výstavbě Bílý vrch

 Komise dopravy doporučuje Radě MČ Prahy 20 svolat veřejné slyšení ve věci 
koncepčního řešení dopravní situace v lokalitě Čertousy. Na toto jednání pozvat 
dopravní experty a občany.

 Komise dopravy doporučuje Radě MČ Prahy 20, aby řešení dopravy související 
s projektem Bílý vrch navazovalo na koncepční řešení dopravy v oblasti Čertousy.



11. Žádost o výstavbu STL přípojky pro č.p. 2197 a č.p. 2198 v ul. Tikovské 

Komise dopravy souhlasí s podmínkou, že žadatel 30 dní před zahájením výkopových prací 
podá žádost s DIO na OŽPD o DIR.

12. Návrh zastupitele JUDr. Miloslava Blahovce na umístění DZ B 11 s E13 
„Dopravní obsluze vjezd povolen“ v ul. Lhotská a zjednosměrnění ul. Vojické.

Komise dopravy bere na vědomí návrh JUDr. Miloslava Blahovce.

Komise dopravy realizaci nedoporučuje z následujících důvodů:

 umístění DZ B 11 s E13 v ul. Lhotská by znemožňovalo vjezd občanům a podnikatelům 
působícím v této lokalitě (pod záštitou dopravní obsluhy, tam může vjet vozidlo, které 
obsluhuje jakoukoliv provozovnu, rodinný domek či jinou nemovitost)

 zjednosměrnění ul. Vojická musí navazovat na širší koncepční řešení dopravy v ulicích, 
které leží v blízkosti dotčené komunikace tak, aby nedošlo ke zhoršení dopravní situace 
na předmětném území

Zapsala: Ověřil:
Dagmar Jeníková Bc. Vilém Čáp




